
ENERGIJA, Kl TO ŠE N l . . .
. . . ni, če na stvar pogledamo s tipičnimi 'zahodnimi, maierialističnimi očmi',

ki v neko stvar verjamejo šele takrat, ko dokaze za njen obstoj najdejo v kaki
znanstveno potrjeni knjigi ali pa jo je mogoče 'izbrskati' iz Newtonove teorije.
Na daljnem vzhodu so že pred tisočletji poznali skrivnosti subtilnih energij, ki
so jih tudi s pridom izkoriščali. Mogoče ne le za zdravljenje, ampak tudi
drugače; mogoče so jo znali pretvarjati celo v mehansko energijo in še v kako
drugo, ki.je za nas, zahodnjake, preveč neoprejemljiva, da bi jo znali strpati
v naše učbenike...

Kljub vsemu napisanemu je tudi pri
nas alternativna medicina že kar pre-
cej razširjena. Če znanost temu pro-
blemu ne namenja preveč pozornosti
in sredstev, potem morajo bioenerge-
tiki za svoje delo izkoriščati edini
'stroj'. ki ga imajo zaenkrat na voljo
- svoje lastno telo. V INŠTITUTU
ESSENTIA, ki v naši občini obstaja
od lanskega septembra, so rešili tudi
ta problem. Pogovarjal sem se s sode-
lavko inštituta Ljudmilo Goričar.

# Največja pomanjkljivost t.i. bio-
energetikov, ki imajo to sposobnost,
da znajo v svojem telesu akumulirati
bioenergijo in potem z njo zdraviti
druge, je ta, da je taka terapija še
vedno odvisna od terapevtovega te-
lesnega in pa duševnega stanja. Bio-
energetik ni prav v vsakem trenutku
sposoben zdraviti, saj tudi sam potre-
buje to isto energijo, ki jo posreduje
drugim. Prav tako energija prevzame
lastnosti, ki ji jih narekuje trenutno
stanje terapevta in tako lahko izgublja
kakovost. Zato smo pri nas razvili
posebno napravo - ORGONSKI
STOLP, ki je sposoben iz svoje oko-
lice črpati energijo, jo zgoščati in
usmerjati v neposredno okolico. Na
ta način dobimo tako visoko kakovost
in čistost prane (orgona, bioener-
gije...)- kot jo le redko srečamo pri
sorodnih metodah alternativnega
zdravljenja. Pri razvoju orgonskega
stolpa, ki je med drugim sestavljen iz
plemenitih kovin in kristalov, razpo-
rejenih v poseben red, smo se delno
opirali na delo Wilhema Reicha, ki je
bil s svojimi orgonskimi akumulatorji
začetnik na tem področju. Naš orgon-
ski stolp črpa energijo, ki prihaja od
sonca in iz planeta (Zemlje). Biopolje
lahko marsikdo tudi zazna. Najpogo-
steje kot mravljincem podobne draž-
ljaje v rokah, nekateri pa lahko pra-
nično zgoščino celo vidijo. Zdravilno
moč pa ima ta energija ne glede na
možnost njenega zaznavanja.

Marsikomu se zdi čudno in never-
jetno, da se lahko preprosto posta-
vimo pred nekakšen stroj, ki sploh ne
ve, kaj je z nami narobe, ter se tako
pozdravimo — čudeino?

% Največja napaka zahodne medi-
cine je v tem, da na telo ne gleda kot
na celoto. temveč ga najprej 'razbije'
na posamezne dele, organe, ter po-
tem zdravi vsakega posebej. Še več
- napaka je tudi ta, da ortodoksna
medicina upošteva in 'zdravi samo
eno, v resnici najnižjo raven člove-
kove eksistence - telo. Človek je se-
stavljen še iz višjih ravni. ki so veliko
bolj pomembne od fizičnega telesa.
Ena izmed njih je etehčno telo, od

katerega je odvisno naše celotno
zdravje in življenje nasploh. Orto-
doksna medicina tako v veliki večini
primerov zdravi posledice. ne pa
vzrokov. Marsikatero zdravljenje je
zaradi tega samo na pol uspešno. kajti
odstranili smo eksplicitne, vidne po-
sledice. neokrnjen pa smo-pustili
vzrok, ki prej ali slej spet povzroči
tisto, kar zdravniki zaznajo kot bole-
zen. Vzroki pa so najpogosteje mot-
nje v pretoku energije po našem te-
lesu. Ti procesi so zelo kompleksni in
intenzivni ter neprestano potekajo
v našem telesu. Energija, ki jo oddaja
tudi orgonski stolp, odpravlja te ne-
pravilnosti v pretoku energije ter
s tem preprečuje nastanek tistih po-
sledic, ki jih ima naša medicina za
vzroke. In ravno v tem je bistvo
stvari. Na svetu ni čudežev. So samo
razložljive stvari in pa tiste, ki so prav
tako razložljive. a si jih človek še ne
zna razložiti. In v naši naravi ie. da
zavračamo vse, česar ne razu-
memo.. .
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Potek zdravljenja...
• Najprej je treba poudariti, da

z orgonsko terapijo ne samo zdra-
vimo, temveč tudi preprečujemo bo-
lezni, saj je nemoten pretok energije
po našem telesu zagotovilo, da more-
bitne bolezni to tudi ostanejo. Naši
bioenergetiki izberejo različen tip,
odtenek energije za različne vrste
zdravljenja. Globalno se tipi energij
delijo na tri dele: Energije, ki vplivajo

na fizično telo (hitrejše celjenje ran,
izboljšanje vida. odprava migren in
kroničnih glavobolov, ozdravitev bo-
lezni dihal, želodčnih težav...). du-
ševnost (nespečnost, odprava kaje-
nja, večja čustvena stabilnost. umirje-
nost.. .) in pa razum, inteligenco (bi-
strejša glava, večje intelektualne spo-
sobnosti, lažja koncentracija, boljši
spomin, večja sposobnost učenja...).
Udeleženci. ki so razdeljeni glede na
vrsto težav, so med seanso razpore-
jeni okoli orgonskega stolpa, ter tako
sprejemajo energijo, ki jo ta oddaja.
Trajanje zdravljenja je seveda od-
visno od posameznika, saj ima prav
vsak posameznik različno konfigura-
cijo in dovzetnost eteričnega telesa.
Nekateri čutijo blagodejne učinke že
po prvi seansi, drugi šele po sedmi...
Osnovni paket vsebuje deset terapij
(seans) po lastni izbiri. Statistika je
vsekakor na naši strani. saj je v veliki
večini primerov zdravljenje uspešno.

Ta energija torej obstaja. Če upo-
števamo, da količina in pa kvaliteta
znanja, ki ga poseduje človeštvo, ra-
ste eksponentno, kjeje (bo) potemta-
kem njeno mesto v prthodnosti? Čt
gre zaupati Nikoli Tesli, ki je dejal:
'Od dne, ko bo znanost začela pre-
učevati subtilne energije narave, bo
v desetih letih napredovala bolj kot
v stoletjih svoje zgodovine,'potem...

# . . . bo to res največji korak na-
prej doslej. Menim, da je svet danes
pripravljen na ta korak in da bo v bliž-
nji prihodnosti tej veji znanosti posve-
čena velikanska pozornost. Znanost
se mora najprej naučiti to energijc
izmeriti ter s tem dokazati njen ob-
stoj, šele potem bodo na voljo sred-
stva in čas vrhunskih znanstvenikov
za odkrivanje njenih lastnosti. To je
tudi najlepši način, da se znebimo
ekoloških problemov, saj je bioener-
gija neizčrpen vir, ki ne proizvaja
okolju škodljivih stranskih produk-
tov. Poleg tega se bodo popolnoma
spremenile tudi človeške vrednote, ki
so sedaj kritično zmaterialtzfrane.
mnogi paranormalni pojavi pa se
bodo znebili predpone 'para' ter po-
stali vsakdanja realnost...

Človek mora vedno dvomiti. Avtor
tega članka dvomi o obstoju subtil-
nih energij narave, a prav tako dvomi
o njihovem neobstoju. Zato upa, da
ga bo teh dvomov rešila znanost, ki
bo stvari postavila v pravilne pre-
dalčke, da bomo lahko rekli: »To je
tako in aič drugače.« Če bomo razi-
skovali to področje, bomo najverjet-
neje trčili tudi ob večne pojme, kot so
bistvo življenja, življenje po iivljenju
idr., bolje bomo razumeli tiste, ki
trdijo, daje poleg telesa v človeku še
nekaj višjega... duša?

Odločitev je vsekakor vaša. Verje-
mite, dvomite ali pa popolnoma za-
vračajte. V vsakem primeru lahko In-
štitut Essentia najdete Ob Ljubljanici
36 (za kinom Triglav) ali pa jih pokli-
čite na številko 444-758.
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